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Health & Safety Issue: In continuation with the Trigon TARGET ZERO initiative; this Safety Tip is 

for your consideration on our JSEP and SKEP projects. 

Everyone who works for you needs to know how to work safely while minimizing risks to their health.  You, and the JSEP 

and SKEP Construction Contractors should be providing clear instructions and information and adequate training for your 

employees.  This training also needs to be planned, continuous and frequent.  It also needs to be inclusive, with staff 

participating in the training.  There should also be feedback meetings that include the Employer and  Donor.   

Construction site staff training should be at least three parts: 1. Beginning of the work; 2. Every week refresher “Tool Box” 

talks; and 3. Specific job-related special training.  Also, no visitors should enter a construction site without a minimum 

specific job training.   

For a comprehensive discussion on Construction Safety Training & Information see: 

https://oshatraining.com/osha-construction-industry-training-requirements.php 

No safety training results in workers making critical 
and dangerous decisions about construction 
operations every day.  Seen here are workers all 
making scaffold operation errors.  Clearly, they are 
not trained  

Quality & Safety Work Progress Meeting held 

jointly with MPWH, Supervision and Contractor 

firms for JSEP PH IV, Package 1, Al Jabal Al 

Akhdar School, Mafraq-Jordan.  

https://oshatraining.com/osha-construction-industry-training-requirements.php
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 للتنفيذ هي هذه الأمان نصيحة فإن ،"حوادث غير من العمل" وهي Trigon لمبادرة استمرارًا: والسلامة الصحة مشكلة

 . لمشاريعكم الفوري

. يجب عليك تقديم إرشادات ومعلومات التعرض للمخاطركل شخص يعمل لصالحك يحتاج إلى معرفة كيفية العمل بأمان ودون 
يشارك الموظفون في . كما يجب أن  المستمر والمتكرريحتاج هذا التدريب أيضًا إلى التخطيط .واضحة وتدريب مناسب لموظفيك

 صاحب العمل والجهات المانحة. تشملالتدريب. يجب أن يكون هناك أيضًا اجتماعات 

محادثات لد ي. كل أسبوع تجد2. بداية العمل ؛ 1: الأقل لىع ثلاثة أجزاء جب أن يكون تدريب موظفي موقع البناء علىي
 أيضًا ، يجب ألا يدخل أي زائر موقع إنشاء دون الحد الأدنى من متعلق بطبيعة العمل. تدريب خاص 3"صندوق الأدوات" ؛ 

 التدريب المهني.

 :انظرطلاع على مناقشة عامة حول التدريب في مجال السلامة والمعلومات ، لإل

https://oshatraining.com/osha-construction-industry-training-requirements.php 

 

 مع اجتماع العمل المتعلق بالجودة والصحة والسلامة المنعقد
مدرسة الجبل في  الإشراف والمقاولو  وزارة الاشغال

 .الأردنالأخضر، المفرق،

 ينتج عن التدريب على السلامة اتخاذ العمال قرارات حاسمة لا
وخطيرة بشأن عمليات البناء كل يوم. يظهر هنا عمال جميعهم 

 .اء في عملية السقالة. من الواضح أنهم غير مدربينيرتكبون أخط

https://oshatraining.com/osha-construction-industry-training-requirements.php

